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Protokół Nr 10/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 9 sierpnia 2011 roku 

 

Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 9 sierpnia 2011 r.  

1. Radny Andrzej Pożarlik – Przewodniczący Komisji 

2. Radna Marzena Skwarko – Wiceprzewodnicząca Komisji  

3. Radny Teodor Kołodziejczyk 

4. Radna Małgorzata Kiełbik  

5. Radny Karol Lenart 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Pożarlik.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zakończenie kontroli w Domu Kultury w Niesułkowie oraz kontroli dotyczącej 

prawidłowości postępowania przy przyznawaniu środków publicznych na organizacje 

pozarządowe na rok 2011 w kontekście ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie oraz sporządzenie protokołów pokontrolnych.  

2. Zapoznanie się z realizacją wniosków Komisji Uchwał i Wniosków przyjętych na 

posiedzeniach Rady Miejskiej w I półroczu br. i Komisji Rewizyjnej w I półroczu br.  

3. Sprawy różne.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że na godz. 10.30 zaprosił mieszkańców ulicy 

Polnej w Strykowie, którzy to w dzień poprzedni zgłosili się z problemem dojazdu do swoich 

posesji. Następnie zapytał członków komisji, czy wyrażają zgodę na zmianę w porządku 

obrad. Porządek posiedzenia po uwzględnieniu zmian został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.1. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie z 

przeprowadzonej kontroli w Domu Kultury w Niesułkowie. Protokół z kontroli stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Komisja przyjęła jedne wniosek pokontrolny: Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości 

utworzenia dodatkowego stałego etatu w Domu Kultury w Niesułkowie.  

Wniosek przyjęty jednogłośnie.  

 

Następnie w związku z zakończeniem kontroli dotyczącej prawidłowości postępowania przy 

przyznawaniu środków publicznych na organizacje pozarządowe na rok 2011 w kontekście 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie Komisja dokonała sprawdzenia 

dwóch losowo wybranych ofert. Były to oferty: Ludowego Klubu Sportowego w Koźlu oraz 

Stowarzyszenia Pomoc Rodzinie. Komisja nie wniosła żadnych uwag.   

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli dotyczącej 

prawidłowości postępowania przy przyznawaniu środków publicznych na organizacje 

pozarządowe na rok 2011 w kontekście ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie. 

Protokół został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie. Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 

2 do protokołu.  
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Ad.2. Sprawy różne. 

 

Na posiedzenie Komisji przybyli mieszkańcy ul. Polnej w Strykowie. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że pozwolił sobie zaprosić przedstawicieli ul. Polnej, 

ponieważ pan jeden z parowników Urzędu odesłał ich do swojego radnego. Problem polega 

na tym, że mieszkańcy ul. Polnej w części za obwodnicą zostali pozbawieni dojazdu do 

swoich posesji, bo ta ulica była ich ulica dojazdową do swoich domów. Obecnie ustawione 

zostały znaki „ślepa ulica” i „nie dotyczy pojazdów budowy”. Mieszkańcy  mają utrudniony 

dojazd, ZGKIM oświadczył, że nie będzie odbierał śmieci i ośnieżał.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że kontaktował się z dyrektorem Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, który będzie reagował w celu udrożnienia wszystkich dojazdów.    

Wykonawca nie reagował na nasze prośby, inwestor został powiadomiony, że wykonawca nie 

reaguje na te problemy. Ten problem w przeciągu dwóch dni będzie rozwiązany. Przejazd ma 

być dogodny dla samochodów i pieszych. Nie będzie także problemów jeżeli chodzi o 

odśnieżanie, czy odbiór śmieci.  

Pani Jadwiga Kaczmarek mieszkanka ul. Polnej powiedziała, że posiada dokumenty od 2001 

roku, dziury są na okrągło, niepowykaszane pobocza.  

 

Burmistrz powiedział, że nie można mieć dwóch rzeczy na raz, tam są tereny przemysłowe, 

mieszkańcy mogą wystąpić o przekształcenie gruntów na rolnicze i wtedy można budować 

drogę. Burmistrz jeszcze raz powtórzył problem dojazdu będzie rozwiązany. 

Pan Stanisław Szymczak zapytał o wypłatę za tereny wykupione pod obwodnicę. 

Burmistrz powiedział że w momencie wydania przez Wojewodę decyzji lokalizacyjnej, teren 

przechodzi na własność skarbu państwa, obecnie jest problem z rzeczoznawcami, ale jest 

zapewnienie, że miesiącu wrzeniu zostaną te płatności uregulowane. Wypłata nie jest zależna 

od Gminy, ponieważ nie następuje z budżetu Gminy.        
 

Ad. 2.  

Komisja zapoznała się z realizacją wniosków Komisji Uchwał i Wniosków przyjętych na 

posiedzeniach Rady Miejskiej w I półroczu br. i Komisji Rewizyjnej w I półroczu br. i nie 

wniosła żadnych uwag.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała E. Tomczak.  

 

  

 

                Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

                            Rady Miejskiej w Strykowie  

 

                                                Andrzej Pożarlik  

 


